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Status 
Det har vært en travel og innholdsrik periode, så det ble et litt lengre 
informasjonsskriv denne gangen. Her er informasjon om noe av det som 
har skjedd, samt hva vi må jobbe målrettet med i det videre arbeidet.  

Hva rører seg i Travnorge

Det er ingen hemmelighet at travsporten er inne i en krevende periode. 
Vi påvirkes av nasjonale og internasjonale utfordringer og krig. 
Renteoppgang, økte strøm- og drivstoffkostnader samt usikkerhet i 
markedet er noe vi kjenner på også i travsporten. Når man kombinerer 
dette med ny pengespillov og nedgang i spillomstetningen er dette svært 
krevende. 

Nå mer enn noen gang er det viktig at vi står sammen og gjør vårt 
ytterste for å snakke travsporten opp og frem. Vi må vise politikere og 
andre hvilken fantastisk sport vi har og hva den gir av positive effekter 
for veldig mange mennesker. Både som arbeidsplass, som underholdning, 
som et helsefremmende tiltak og ikke minst som en møteplass for både 
unge og gamle. I vår idrett møtes alle samfunnslag. Det er et 
inkluderende miljø, sporten og nærheten til hesten gir spenning, 
livskvalitet og mange gleder. Det er det vi må ha fokus på. Men for å få 
beholde dette unike felleskapet må vi ha rammebetingelser som gjør at vi 
kan fortsette. Her må vi jobbe sammen for å framsnakke travet og spillet 
og vise hvilke ringvirkninger det gir å ha gode rammebetingelser. 

Alle forbundsledere, forbundssekretærene og DNT styret fikk torsdag 
ettermiddag en mail med en oppfordring til å ta kontakt med våre lokale 
stortingsrepresentanter i regjeringspartiene for å påvirke prosessen rundt 
statsbudsjettet, og minne dem på at de har lovet å se på rammevilkårene 
for sporten. 

Vi er postitive til å bidra, og gjør alt hva vi kan for å gjøre nettopp det, 
men så korte frister for å få politikerne i tale blir veldig vanskelig. Vi har 
sendt en mail til stortingspolitikerne i vårt distrikt. Er det imidlertid 
noen av dere som har noen politiske kontakter så bruk de nå. Sporten 
trenger all den hjelpen den kan få. 

Forbundene skal bidra rundt prosessen som nå er rundt fordeling av 
overskuddet til Rikstoto og i gruppen som skal se på banestruktur. Dette 
er viktige saker som vi må få på plass for å få så gode rammebetingelser 
som mulig. Å jobbe sammen mot felles mål vil alltid være å foretrekke, 

VIKTIG  

✦30. oktober Til start 
på både Jarlsberg og 
Myremoen, følg med 
på Facebook 
angående tidspunkt.  

✦6. november utvidet 
lagledermøte med 
deltagelse fra styret i 
Jarlsberg Arena - 
Jarlsberg travbane.  

✦19. november V75 på 
Jarlsberg travbane.  

✦Har du informasjon 
som du tenker hadde 
vært flott å dele så ta 
kontakt med 
undertegnede på e-
post: 
anita.sonsteby@hotm
ail.com eller 
malin.sandbak@horze
.com  

INFORMASJON 

mailto:anita.sonsteby@hotmail.com
mailto:anita.sonsteby@hotmail.com
mailto:malin.sandbak@horze.com
mailto:malin.sandbak@horze.com


Buskerud og Vestfold travforbund 25. oktober  2022

og da må vi legge følelser og  personlige meninger til side for å se 
objektivt på hva som vil gi best grunnlag for at sporten skal få de 
rammebetingelsene vi trenger. 

Jarlsberg travbane 

Det å drive en travbane og arrangere løp er et regnestykke som ikke 
går opp med de overføringen vi har til banene per i dag. Vi er heldige 
som over mange år har drevet godt og har en sunn økonomi. Røde 
tall på bunnlinjen er imidlertid ikke noe vi kan leve med over tid. 

Vi jobber på for fullt med å øke inntektene og redusere utgiftene. 
Som et ledd i dette har vi nå vedtatt å bytte banelysene og få på plass 
LED-lys.  Ved å benytte den støtten som nå gis til 
strømsparingstiltak og få reduserte strømkostnadene samt bedre lys 
var dette en enkel avgjørelse. Dette arbeidet vil vi starte så snart som 
mulig.

Vi har gitt innspill til terminlisten og håper å få flest mulig 
kjøredager på vår bane. Vi har også gitt innspill på at det ikke bør 
legges opp løpsdager i nærheten som  kolliderer med hverandre, 
dette vil gi færre hester og dårligere spilleløp. Jarlsberg har god bane 
gjennom hele året og DNT bør vurdere dette samt hvor hestene 
kommer fra når de skal vedta den endelige terminlisten. I vårt 
innspill har vi også bedt de se på å vinterstengte noen baner, jf 
Buskeruds innspill til Generalforsamlingen i DNT. 

Høstkonferanse 

Høstkonferansen ble akkurat så bra som vi håpet. Mange flotte og 
interresante innlegg som både utfordret, inspirerte og engasjerte. Vi 
jobber videre med hva vi kan gjøre lokalt for å få flere til å bli kjent 
med denne fantastiske spennende sporten. Et notat med innspill 
som kom i gruppearbeidet er under utarbeidelse.

Kaldblodshelg på Biri 

Tangen Minto, eid av Nils Munkhaugen ble kåret og stilt som 
nummer en i kvalitet. Hemsedal var i vinden,  Kjetil Tuv`s 
fireårshingst Fyri fikk også sittkåringsbrev, mens sambygdingen Knut 
Flaget`s Nilam G.Å. ble kåret til landets flotteste toåringe hingst på 
Veikle Balders landsfinale, hingsten er oppdrettet av Gunvald 
Åsegaard også han fra Hallingdal. På bildet er Fyri som åring. 

Innspill 

Har dere andre ting dere 
gjerne vil vi skal ta tak i så 
send oss en mail. Vi er glade 
for alle innspill, små og store. 

Rekruttering 

Malin Sanbæk og Mari Ann 
Skålien deltok i helgen på en 
rekrutteringssamling på 
Bjerke i regi DNT. Tema var 
ungdom, travskoler og 
aktivitetsstaller. Annika 
Söderholm holdt et 
interresant innlegg om 
hvordan Sverige driver sine 
travskoler, og hva de gjør for 
sine ungdommer. Det var en 
helg fylt med positivitet og 
stor inspirasjon. Vi ønsker en 
satsning på ungdom og er du 
i rett aldersgruppe og kunne 
tenke deg å være med å bidra 
så ta kontakt.  

Oslo Horse Show 

Forrige helg var det invitert 
til presisjonskjøring  på tid 
mellom en travhest med 
kusk og et firspann. Vår 
mann Åsbjørn Tengsareid tok 
utfordringen og vant! På 
forhånd var det få i 
rideverdenen som levnet vår 
sport store sjanser. Publikum 
fikk imidlertid se samspill 
mellom hest og kusk, tempo 
og presisjon. Og jeg er sikker 
på at de lot seg imponere. 
Godt jobbet og tusen takk til 
Åsbjørn som representerte 
sporten vår på en forbilledlig 
måte.  
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Modum travbane 

Modum Travselskap gjennomførte i samarbeid med Ringerike og Hole lokalkjøring på Modum 
travbane i slutten av september. Et topp arrangement med løp og barneaktiviteter i flott høstvær. 
Onsdag 19. oktober hadde banen en offisiell åpning av sitt nye lysanlegg. Stolper og lamper er byttet ut 
og det ble selv i tåken klart at det nye lyset på banene er noe de som bruker banen vil ha stor glede av. 
DU-midler samt bidrag fra Buskerud Travforbund har sammen med lokalt engasjement gjort denne 
investeringen mulig. 

USA  

Mens vi her hjemme påvirkes av ytre faktorer ser amerikansk travsport til å leve i en egen boble. 
Lexington har akkurat hatt sin årlige auksjon og prisene gikk opp med 17 % på salgets første dag. 
Premiene øker i flere stater og dette skaper vilje til å både betale mer for hestene, betale de faktiske 
kostnadene for trening så alle kan få en bra lønn, også de stallansatte. Dette viser at bedre 
rammevilkår er et grunnleggende premiss for sportens eksistens og vil være avgjørende også her i 
Norge. 

Vi er stolte av at vi også i USA har medlemmer som satser og 
lykkes. Jørgen Jahre har over mange år hatt en målrettet 
satsning på oppdrett i USA. I år solgte han fire åringer på 
åringsauksjon i Lexington, til en samlet sum av 1025 000,- 
dollar. Veldig gøy med gode resultater og det viser seg at en 
målrettet satsning over tid vil lønne seg.  På samme auksjon 
kjøpte han en ny åringshoppe, som etter endt løpskarriere helt 
sikkert vil bli et godt supplement til hans satsning på oppdrett. 
På løpsbanen gjorde Jørgen Jahre`s hester det også meget bra 
under meetingen på Red Mile, med både seier og gode 
plasseringer. 

Unggutten Philip Scott Sønsteby har etter fire år i USA valgt å 
starte som egen trener i nettopp Lexington, Kentucky. Han 
kjøpte to åringer på auksjonen for sine hesteeiere. I tillegg har 
han fått noen hester i trening fra andre trenere. Philip vil utøve 

sin virksomhet fra Dubois stallen i Paris, litt utenfor Lexington. 
Der har han en tusenmeters rundbane samt en rakbane med stigning. Samtlige åringer er innkjørt og i 
full trening så det blir spennende å følge med videre.

Drammen travbane 

Reguleringsplanen for travbanetomten i Drammen har vært på høring og det kom ingen innvendinger, 
kun merknader. Dette er veldig bra, og eiendommen er nå ute på markedet og vi er spent på 
interessen. Politisk er det planlagt annen og siste gangs behandling av saken i desember, og vi vil da 
kunne selge en ferdig regulert tomt. 

Hilsen fra 

Anita Sønsteby og Malin Sandbæk
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